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Zápis ze zasedání Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 
ze dne 25. února 2020 

 
 

Přítomní senátoři (9): 
BcA. Stanislav Čaban, doc. Mgr. Igor Dostálek, Martin Modrý, MgA. Šimon Peták, prof. PhDr. Miroslav 
Plešák, doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., Mgr. Petr Svozílek, MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., doc. 
MgA. Michal Zetel, Ph.D., 
 
Omluveni (0):  
 
Nepřítomni: (0)  
 
Hosté (1): Matyáš Hauser (pověřený zapisovatel). 
 
Program:  
Zahájení 
Předsedkyně AS DF Petra Vodičková přivítala přítomné senátory a hosta. Konstatovala, že zasedání 
AS DF bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS DF a prohlásila senát za usnášeníschopný. Dále 
představila program zasedání AS DF, který vzali přítomní senátoři na vědomí. 
 
1. Vyhodnocení návrhů možných kandidátů na post děkana DF JAMU. 
2. Různé. 
 
I. Dostálek ještě před zahájením jednání o 1. bodu programu vysvětlil svou neomluvenou účast na 
předchozím zasedání AS DF. 
 
 
1. Vyhodnocení návrhů možných kandidátů na post děkana DF JAMU 
Předsedkyně AS DF informovala přítomné o výsledků podávání návrhů na jmenování kandidáta na 
funkci děkana DF. Možnost podání těchto návrhů skončila s půlnocí 24. 2. 2020. Bylo zaslalo 17 návrhů, 
ve kterých bylo navrženo 7 kandidátů. Část těchto návrhů však byla neplatná. Ze strany navrhujících 
nedošlo ke splnění všech stanovených podmínek, které měl obsahovat návrh na daného kandidáta. 
Velmi často se jednalo o chybějící kontaktní adresu. Na základě této vysoké míry neplatných nominací 
vyzvala předsedkyně k nutné změně Jednacího řádu AS DF, která by stávající systém zjednodušila. 
 
Š. Peták dodal, že někteří nominující napsali své kontaktní údaje namísto zmíněných kandidátů. L. 
Rieger upozornil, že pokud by se chtěl stávající systém nominací změnit musí o této změně jednat AS 
JAMU. M. Plešák reagoval, že za kontaktní adresu lze dnes považovat i adresu emailovou. P. Vodičková 
objasnila, že se jednalo o kontaktní adresu bydliště, případně adresu Mozartova 1, na které by měli být 
všichni kandidáti k zastižení. I. Dostálek vznesl otázku, zdali bylo dostatečně zaopatřeno, aby se 
eliminovala právě zmíněná chybnost návrhů. Předsedkyně AS potvrdila, že AS se snažil veškerou 
propagaci voleb včetně informací k samotným návrhům prezentovat tak, aby vše bylo snadno 
pochopitelné pro každého. V této souvislosti upozornila i na krátké video spoty se S. Čabanem, které 
pro tento účel vytvořili a byly zveřejňovány na sociálních sítích DF JAMU. Dále informovala členy senátu, 
že ze 17 podaných návrhů bylo 11 platných. 
 
Navržení kandidáti na funkci děkana Divadelní fakulty v abecedním pořadí byli:  
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MgA. Ivan Buraj, doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Blanka Chládková, doc. MgA. Lukáš Jiřička, Ph.D., 
doc. MgA. Michal Zetel, Ph.D. Jména kandidátů jejichž nominace byly neplatné se AS rozhodl 
nezveřejnit. 
 
Na základě vyhlášení „volby děkana“ následně členové AS DF přistoupili k tajnému hlasování o výběru 
z návrhů kandidátů Akademické obce. V tajném hlasování byly nominace všech kandidátů 
SCHVÁLENY. Hlasování se účastnilo (9/9), nikdo se nezdržel. 
 

AS DF se shodl na tom, že všichni kandidáti navrženi na jmenování děkanem DF, jejichž 
nominace byly platné, budou osloveni se žádostí o vyjádření písemného souhlasu s možnou 

kandidaturou na pozici děkana DF JAMU.  
 
 

2. Různé 
I. Dostálek se dotázal na téma z minulého zasedání a sice problematiku výuky jazyků a možnou stížnost 
W. Spitzbardta. M. Zetel uvedl, že se s W. Spitzbardtem setkal osobně a na toto téma spolu vedli 
rozhovor, během kterého byl doc. Spitzbardt seznámen se stanoviskem AS DF. Senátoři se shodli, že 
pokud má W. Spitzbardt nějaký podnět k projednání, je potřeba jej pro správné a jasné pochopení 
písemně zformulovat a podat AS DF. Dokud takový podnět senát neobdrží, není možné tento neoficiální 
podnět řešit. 
 
14:01 zasedání AS DF bylo přerušeno z důvodu přesunu zasedání. 14:03 zasedání AS DF bylo 
přesunuto do místnosti 107 a opětovně zahájeno. 
 
L. Rieger vznesl dotaz na schvalování rozpočtu DF JAMU na další akademický rok. Předsedkyně AS 
potvrdila, že toto téma se bude projednávat na zasedání 7. 4. 2020 za účasti tajemníka a děkana DF. 
 
M. Zetel a I. Dostálek znovu otevřeli diskuzi neplatných nominací. AS DF se shodlo, že předsedkyně 
vyrozumí navrhovatele neplatných návrhů, že jejich návrh byl neplatný včetně zdůvodnění, proč tomu 
tak bylo. M. Plešák zahájil diskuzi nad tématem zájmu o děkanské volby. Předsedkyně AS konstatovala, 
že zájem o letošní děkanské volby byl malý. L. Rieger připomněl, že při minulých volbách byl zájem 
větší především kvůli tomu, že tehdejšímu děkanovi Z. Srbovi končilo druhé volební období, a tak bylo 
nutné volit jako nového děkana jinou osobu.  
 
14:24 Š. Peták opustil zasedání AS DF JAMU. 
 
L. Rieger upozornil, že v jednacím řádu AS je napsáno, že návrhy jednotlivých kandidátů musí být 
zasílány přes email. Označil toto médium za zastaralé a vyzval ke změně tohoto média. Předsedkyně 
AS seznámila přítomné senátory se statistikou, že navrhovatelé byly stejnoměrně zastoupeni studenty 
i pedagogy DF JAMU.  
 
 
Zasedání bylo ukončeno v 14:35hod. Další zasedání AS DF proběhne 7. dubna 2020 od 13:00hod 
v učebně č. 106. 
 
 
 
 
 

 
Zápis vypracoval 25. února 2020 M. Hauser 

 Verifikovala P. Vodičková 


